

**PROPERTY ACQUISITION - URBAN NATURAL FEATURES: UNA #98 –
RIVERSIDE SOUTH FOREST AND UNA #100 – ARMSTRONG ROAD
SOUTH WOODS – URBANDALE CORPORATION AND RIVERSIDE SOUTH
DEVELOPMENT CORPORATION**

**ACQUISITION DE TERRAINS – CARACTÉRISTIQUES NATURELLES
URBAINES (CNU) N^O 98, FORÊT DE RIVERSIDE-SUD, ET NO^O 100, BOIS
DU SUD DU CHEMIN ASMSTRONG – URBANDALE CORPORATION ET
RIVERSIDE SOUTH DEVELOPMENT CORPORATION**

COMMITTEE RECOMMENDATIONS

That Council approve:

- 1. The Urban Natural Features acquisitions described in this report in accordance with the terms and conditions contained in a Memorandum of Understanding between City of Ottawa and Urbandale Corporation and Riverside South Development Corporation attached as Document 1; and**
- 2. Subject to approval of Recommendation 1 and to the City satisfying all requirements of the Disposal of Real Property Policy, the delegation of authority to the Deputy City Manager, Planning and Infrastructure to declare surplus the City lands described as Parcel 5 on Document 2, and to finalize and execute the required agreements with Urbandale Corporation and Riverside South Development Corporation.**

RECOMMANDATIONS DU COMITÉ

Que le Conseil approuve:

- 1. L'acquisition des caractéristiques naturelles urbaines (CNU) décrites dans le présent rapport conformément aux modalités du protocole d'entente conclu entre la Ville d'Ottawa et la Urbandale Corporation et la Riverside South Development Corporation ci-joint en tant que document 1; et**
- 2. Sous réserve de l'approbation de la recommandation 1 et pourvu que la Ville satisfasse à toutes les exigences de la Politique sur l'aliénation des biens immobiliers, la délégation des pouvoirs à la directrice municipale**

adjointe, Urbanisme et Infrastructure, lui permettant de déclarer comme excédentaires les terres municipales connues sous le nom de parcelle 5 dans le document 2 et de finaliser et de mettre en œuvre les ententes nécessaires avec la Urbandale Corporation et la Riverside South Development Corporation

DOCUMENTATION / DOCUMENTATION

1. Deputy City Manager, Planning and Infrastructure report dated 25 September 2012 (ACS2012-PAI-REP-0035).
Rapport du Directrice municipale adjointe, Urbanisme et infrastructure le 25 septembre 2012 (ACS2012-PAI-REP-0035)